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Forespørgsel	vedr.	Parkeringspolitikken	
	

Parkeringspolitikken	er	en	vigtig	del	af	Aarhus	Byråds	overordnede	vision	om	at	forblive	

attraktiv	for	erhverv,	borgere	og	besøgende	i	fremtiden.	Målet	med	politikken	er	blandt	

andet	at	sikre	god	tilgængelighed,	opprioritere	korttidsparkering,	skabe	mere	parke-

ringskapacitet	i	Midtbyen	samt	at	prioritere	miljøvenlige	biler.	Derfor	ønsker	Socialde-

mokratiet	i	Aarhus	Byråd	med	denne	10-dages	forespørgsel	at	få	belyst,	hvor	langt	man	

er	nået	med	de	indgåede	strategiske	mål,	og	hvornår	Rådmand,	Bünyamin	Simsek,	for-

venter,	at	parkeringspolitikken	er	blevet	implementeret.			

	

Baggrund	

Den	18.	april	2018	blev	parkeringspolitikken	vedtaget	i	Aarhus	Byråd.	Siden	da	har	vi	

ikke	hørt	noget	om	sagen	eller	dens	udvikling.	Parkeringspolitikken	er	afgørende	for	

Aarhus	Kommunes	borgere	og	vil	gøre	en	stor	forskel	for	beboere,	erhverv	og	gæster	i	

midtbyen.	I	Socialdemokratiet	undrer	vi	os	over,	at	vi	efter	syv	måneder	stadig	ikke	har	

hørt	om	fremskridt	i	processen	om	Parkeringspolitikken.	Fordi	sagen	længe	har	været	

hos	forvaltningen,	vil	vi	gerne	have	en	redegørelse	over,	hvornår	politikken	vil	kunne	

mærkes	i	bybilledet.		

	
I	den	forbindelse	ønskes	følgende	spørgsmål	besvaret:	
	

- Hvornår	er	byrådets	vedtagne	parkeringspolitik	implementeret?	

- I	indstillingen	var	der	lagt	op	til	at	begynde	arbejdet	konkrete	steder,	hvor	man	

vurderede,	at	problemerne	er	størst.	Holder	den	plan	stadig?	

- På	det	seneste	har	der	været	en	debat	om	området	ved	det	nu	nedlagte	Amts-

sygehus.	Giver	det	anledning	til	at	ændre	på	prioriteringen?	

- Hvornår	forventes	det,	at	de	første	initiativer	føres	ud	i	livet?		
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